
Donderdag 3 november  2022 
Aanwezig, de leden van de adviesraad en Ellen Janse.  
 
Bespreking en reflectie op het thema Rondkomen in deze tijd 
We stellen vast dat het voor individuen een te beladen onderwerp is om vrijelijk over te praten. De 2 
aanmeldingen waren van mensen die maatschappelijk betrokken zijn maar niet door hogere kosten 
voor levensonderhoud in de problemen komen. We hebben in ons persoonlijk netwerk geen mensen 
die door het duurdere levensonderhoud in de problemen zijn gekomen.  
 
We spreken uit dat samenwerken de sleutel is voor succes. Dit naar aanleiding van ons gesprek met 
B&W. We merken dat er een misverstand is over vroegtijdig samenwerken bij het opstellen van 
nieuw beleid. Hiertoe zullen de verordening en amendement worden nagelezen en kan het 
misverstand worden opgehelderd (DB-overleg).    
Beleidsadviseurs hebben een volle agenda en hebben of nemen geen tijd om met ons over een 
onderwerp te spreken (meenemen in het overleg DB-gemeente).   
 
We praten door over onze persoonlijke drive om mee te doen aan de adviesraad. Door kennis en 
informatie te delen krijgen we meer inzicht, weten we wie we uit onze groep kunnen vragen om op 
een bepaald onderwerp mee te denken of samen te werken. We zoeken naar actuele zaken om op in 
te spelen, dat zou dan kunnen leiden tot een advies of een notitie. De notitie is geen advies maar 
geeft een richting aan. Heeft alleen geen status in de regeling Adviesraad sociaal Domein.  
De onderwerpen die we aan de sociale tafel bespreken zijn gelinkt aan ons werkplan o.a. wonen, 
jeugd/ criminaliteit en eenzaamheid.  
 
Spoor 1 
Het opvolgen van lopende processen en onderzoeken of het beleid effectief is zoals het is 
vastgesteld. Deelnemers om daarbij te betrekken zijn ambtenaren, mogelijke organisaties die het 
beleid uitvoeren en tot slot de gebruiker.   
Voorbeeld: het effect van de werkwijze met de Taalmaatjes, voldoet deze voorziening en wat zijn de 
effecten als men een taalmaatje heeft gehad?  
Voorbeeld: de nota richtlijn handhaving participatie en werk, het spanningsveld tussen inkomsten uit 
vrijwilligerswerk en uitkering. 
Paul heeft 4 thema’s ingebracht; we bespreken ze nader en bepalen bij welk beleidsveld het thema 
ondergebracht kan worden.  
 
Spoor 2 
We gaan met professionals in gesprek. Vooral bij een beladen onderwerp is informatie uit de 2de 
hand het hoogst haalbare. Door die informatie op te halen en te delen wordt het mogelijk 
gemakkelijker om als gedupeerde wel een reactie te sturen naar de adviesraad. Ook heeft de Koepel 
informatie over de achterban. Het onderwerp Ondermijning heeft een relatie met armoede thuis en 
jongeren die gemakkelijk zijn te verleiden om in de kleine criminaliteit te stappen. Ze overzien de 
gevolgen niet. De bijeenkomst voor de inwoners in fiZi is gecanceld (10 okt) omdat er geen 
belangstelling was. Op 12 okt was er een bijeenkomst voor ondernemers. Of die bijeenkomst is 
doorgegaan? De spreker over dit onderwerp is Toon Walravens, we zullen de spreker uitnodigen in 
relatie tot het onderwerp preventie jeugd. 
 
Planning maken m.b.t. de onderwerpen die we willen uitwerken 
Ellen Janse wordt opnieuw gevraagd om in februari weer een keer aanwezig te zijn om mee te praten 
over onze samenwerking en de ontwikkeling van het groepsproces.  
 
 
 



2 andere punten 
De telefoon van de ASD is geactiveerd, het nummer komt op de website te staan en de telefoon 
rouleert tussen de DB leden.  
 
De bijeenkomst van de gemeente op vrijdag 18-11 met de koffiehoekjes. Op de website van de 
gemeente is dit bericht niet te vinden maar wel via de email die is verstuurd. Deze link geeft een 
goed en leesbaar beeld. Afgesproken wordt dat leden van de raad als publiek aanwezig zullen zijn. 
  
Uitnodiging 'Op de bank bij …' 18 november 2022 (email-provider.eu)  

https://gemeente-schouwen-duiveland.email-provider.eu/web/fm1zky593k/xcpjze28lx/j4hplmqj2m/toyn932nbt

